
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 148
Vil ministeren redegøre for, hvad råderummet var i 2030 (i 2025-priser), da regeringen 
tiltrådte, og hvordan er det blevet forøget efterfølgende (opdelt på bidrag fra de enkelte 
politiske tiltag, som øger råderummet, og opjusteringer i forbindelse med nye fremskriv-
ninger)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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